
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskolan

Det har nyligen beslutats om att tilldela Utbildningsnämnden pengar till en Grundsärskola.
Det tog lite tid att få dessa pengar så min fråga nu är huruvida detta har påverkat invigningen
av grundsärskolan, håller tidplanen?
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